

## Styregruppemøde 8/2

Deltagere: Mogens S, Mogens T, Clara, Ea, Lea, Lizzi, Jette, Sebastian, Gry

Fraværende:

### 1. Valg af ordstyrer

Lea er valgt.

### 2. Valg af referent

Ea er valgt.

### 3. Godkendelse af dagsorden for i dag

Dagsorden er godkendt.

### 4. Godkendelse af referat fra 9/1

Referat er godkendt.

### 5. Generalforsamling

#### a) Planlægning

Gry er ordstyrer. Der skal vælges 5 medlemmer og 2 suppleanter.

Der er kommet et forslag fra Torben omkring kulturelle udflugter, det skal ind under "indkomne forslag" og der skal drøftes om foreningen skal støtte økonomisk.

Dørene åbner kl. 17 og styregruppen skal, om muligt, være her kl. 16.

Mogens T. sørger for, at baren er fyldt op.

Lizzi aftaler med Poul omkring regnskab, coop-kort og bobler.

#### b) Sprøjtepriserne

Der er styr på det, Tirsdagsklubben forsøger at finde en løsning på ønsket om, at den ene Sprøjtepris bliver sat fast på foden.

#### c) Årsberetning

Til mødet i januar uddelte vi punkter til årsberetningen. Lea udsender link til docs til hele Styregruppen. Den 20/2 har vi alle sendt vores tekst til Lea, så kommer hun med et forslag til rækkefølge.

## 6. Produktioner – Status

Der henvises til, at dette punkt bliver holdt til en kort statusopdatering samt problemer, som Styregruppen kan hjælpe med. Vi skal være påpasselige med ikke at lave punktet til et "produktionsmøde".

"Onkel Vanja" - Audition gik fint. De mangler to mænd, men de er i gang med at løse det. Der diskuteres datoer og produktionsgruppe.

Juleforestilling - Vi ønsker at høre, hvilken retning de vil tage den i. Lea sender produktionsgruppen et skriv, hvor vi lufter vores "bekymringer" og forslag - bl.a.. en anbefaling om at overveje antallet af børn, når det ikke er en børneforestilling samt et ønske om en mere fastsat produktionsgruppe. Der er også et ønske fra Styregruppens side om, at produktionen ikke placerer deres øvegange lige op ad andre produktioners - der anbefales en time imellem, så der er tid til klargørelse og farvel.

Mini-Sprøjterne – Det går godt. Budget kommer senere, når vi kender omfanget af scenografi, kostumer osv. bedre. Gry og Sadie får bevilget kurset til rekvisit-produktion.

Junior-Sprøjterne – Det går godt. Budget kommer senere. Børnene har medbestemmelse og det fungerer.

Mindernes Teater - De begyndte d. 2/2, det går godt. De glæder sig. De er 14-15 stykker.

"Kvinder" - Det går godt, premiere om præcis en måned. Der debatteres om de kan have et samarbejde med Fund ift. bestilling af drinks. Om man kan det ift. vores alkoholbevilling. Hvis vi må, så siger vi go - vi skal tjene 10 kr. pr. Drink (så 60+10 kr.). Mogens x2 undersøger med alkoholbevilling. Samtidig er der lidt forvirring omkring billetprisen, som ikke passer til det godkendte budget. Dette bliver undersøgt af Lea.

## 7. Børneteater

### a) Børneattester

Gry arbejder hårdt for at få styr på det. Hun går nu fysisk ned til Politiet og fikser det.

## 8. Ansvarsområder. Status.

Under dette punkt er der kun diskuteret det mest presserende.

### 8.1 SoMe/hjemmeside (Clara & Sebastian):

- a) Hjemmeside/medlemsadministration - Udsættes
- b) Billetsalg via hjemmeside - Udsættes
- c) Markedsføringsstrategi - Udsættes
- d) Min Forening - Udsættes

### 8.2 Hus/værksted/booking/billetter (Gry, Mogens T & Ea):

- a) Brandrapport - Skiltet til brandskabet skal findes og hænges op.
- b) Renovering af foyer. Status - Udsættes
- c) Nøgler. Status - Ea er stadig i gang med at udrede det hele.

### 8.3 Rengøring/Artikler (Lea):

- a) Der skal finde et navn til vores nye robotstøvsuger!

Der er en beholder, hvor man kan smide forslag til robotstøvsuger-navn. Vi mangler wifi ellers fungerer robotstøvsugeren ikke optimalt. Sebastian (og Clara) fikser det. Der er en måneds garanti på robotstøvsugeren - den ser ud til at fungere.

- b) "Store rengøringsdag feat. Tirsdagsklubben"

Dette bliver d. 25/3, mere info senere.

- c) Rengøring på kontoret - Udsættes

### 8.4 Teknik (Mogens T)

- a) Mangel på teknikere - Udsættes
- b) Anskaffelse af nye lamper - Udsættes
- c) "Retningslinjer" - Udsættes
- d) Radiatorerne skal fikses i slutningen af februar-ish. Vi mødes d. 23/2, om morgenen, for at gøre klar til dem.

### 8.5 Bar (Mogens x2):

- a) MobilePay - adskilte numre? - Udsættes

### 8.6 Caféaftener (Gry): Udsættes

### 8.7 Husråd/Netværk (Lizzi & Lea):

- a) Kommunikationen ud af huset - Udsættes
- b) Opfriskning af fællesarealer på Kulturforsyningen - Udsættes

- c) Forespørgsel fra Teaterforeningen - Teaterforeningen får lov til at låne vores lokaler d. 6/11.
- d) Royal Run 2023  
Børneteatrene er positive over for det. Ea har møde med Sølve d. 14/2 omkring det. Måske er der mulighed for at have en stand?

8.8 Kostumerum (Jette & Lizzi): Udsættes

8.9 Regi (Ea): Udsættes

8.10 Makeup (Gry & Ea): Udsættes

## 9. Økonomi

- a) Hvad mangler der efter frivilligcentret? (printer/kopimaskine, router/modem)  
Sebastian skaffer router/modem, printeren skulle gerne snart komme op.

## 10. Eventuelt

- a) Der skal findes datoer for de kommende møder - findes af den nye styregruppe til generalforsamlingen.